

**DATA-SHEET**

SPECIFICATION & DATA SHEET 物质规格数据表		Chemical Analysis: 化学分析	
Product Code: 产品编码	PA0247 5 272 41	Chemical Name: 化学名称	Adhesive MEYOR-33 粘接剂 MEYOR-33
Trade Name: 商品名称	Adhesive MEYOR-33 粘接剂 MEYOR-33	CAS No.: CAS 编号:	---
Synonym 同类名称	MEYOR-33		

**Product Information: 产品信息****\*\*\*Specification 规格**

Appearance (visual inspection): 外观 (目测)	Black Liquid 黑色液体	Viscosity(cps) 粘度(cps)	135-300
Solid content % 含固量 %	24.0-28.0	Flash Point(°C) 闪点(°C)	28
Density(d20) 比重(d20)	1.05-1.07		

**\*\*\*Typical Properties 主要特性**

Black Liquid, and the density is 1.05-1.07 ,General purpose rubber primer.	黑色液体, 比重为 1.05-1.07, 通用型橡胶底涂层。
--	--------------------------------

**\*\*\*Recommended Applications 应用推荐**

The double coating system composed of MEYOR-33 and MEYOR-21 is the most widely used bonding method on the market. It can be used to bond natural NR, styrene-butadiene SBR, chloroprene CR, isoprene IR, nitrile NBR, butadiene BR rubber. The dry film is hard and washable and is suitable for injection molding vulcanization.	MEYOR-33 与 MEYOR-21 组成双涂体系是目前市场上应用最广泛粘接方法, 可粘天然 NR, 丁苯 SBR, 氯丁 CR, 异戊 IR, 丁腈 NBR, 丁二烯 BR 橡胶等。干燥胶膜坚硬, 有耐冲刷性, 适用于注模硫化工艺。
---	--

**\*\*\*Handling and Storage recommendations 推荐使用和存储条件**

Store in a cool, dry place away from heat and open flames. Storage period: container (25°C) is not opened for 12 months.	储存在 25°C 阴凉通风处, 未开封条件下, 正常可保质 12 个月有效期。
---	---

**\*\*\*Package 包装**

Package: 25kg/drum 包装: 25 公斤/桶
-----------------------------------